

facts

PERSONENANZAHL

Im Restaurant haben wir Platz für gemütlich 80 kuschlig maximal 110 Gäste.
Auf der Terrasse haben wir Platz für 120 Personen.

BESTUHLUNG ZEREMONIE

Eine Zeremonie auf der Terrasse ist bei gutem Wetter möglich / Bestuhlung 800 CHF
(dies zählt nicht zum Mindestumsatz).
Als schlecht Wetter Alternative bitte die Kapelle oder ein Zelt vorreservieren.

MINDESTUMSATZ APERO ONLY EXKLUSIV

Saison abhängig ab 4.000 CHF – 6.000 CHF ausschliesslich auf die Konsumationen von Speisen
& Getränken.
Dafür steht euch das Restaurant & die Terrasse am Veranstaltungstag von 12:00–15:00 zur
Verfügung.

MINDESTUMSATZ APERO & LUNCH EXKLUSIV

Saison abhängig ab 6.000 CHF – 8.000 CHF ausschliesslich auf die Konsumationen von Speisen
& Getränken.
Dafür steht euch das Restaurant & die Terrasse am Veranstaltungstag von 10:00–17:00 zur
Verfügung.

MINDESTUMSATZ APERO & LATE LUNCH EXKLUSIV

Saison abhängig ab 15.000CHF ausschliesslich auf Konsumationen von Speisen & Getränken.
Dafür steht euch das Restaurant & die Terrasse am Veranstaltungstag von 11:00–22:00 zur
Verfügung.

MINDESTUMSATZ APERO & DINNER EXKLUSIV

Saison abhängig ab 18.000 CHF ausschliesslich auf Konsumationen von Speisen & Getränken.
Dafür steht euch das Restaurant & die Terrasse am Veranstaltungstag von 12:00–24:00 zur
Verfügung.

Gerne stellen wir euch ein individuelles Angebot zusammen für kleine Gruppen.

VERLÄNGERUNGSTUNDE & AFTERPARTY MIT BAR & DJ

Eine Verlängerung bis max 02:00 ist möglich.
Aufpreis 800 CHF pro die Verlängerungsstunde ab Mitternacht PLUS Konsumation.
Gerne stellen wir euch ein individuelles Angebot zusammen.
Wir empfehlen die für eine Party im Anschluss, eure Hochzeitsgesellschaft ins Snowboat zu verlegen.
Dort kann «fast» open end gefeiert und getanzt werden



facts

NUMBER OF GUESTS

In the restaurant, we have space for a cozy 80 guests, or a maximum of 110.

On the terrace, we can accommodate up to 120 people.

SEATING FOR THE CEREMONY

A ceremony on the terrace is possible in good weather. Seating costs 800 CHF (this does not count toward the minimum spend).

For a bad-weather alternative, please pre-book the chapel or a tent.

MINIMUM SPEND FOR EXCLUSIVE APERITIF ONLY

Season-dependent: starting from 4,000 CHF to 6,000 CHF, exclusively for food and beverage consumption.

For this, the restaurant and terrace will be reserved for you on the event day from 12:00pm to 3:00pm.

MINIMUM SPEND FOR EXCLUSIVE APERITIF & LUNCH

Season-dependent: starting from 6,000 CHF to 8,000 CHF, exclusively for food and beverage consumption.

For this, the restaurant and terrace will be reserved for you on the event day from 10:00am to 5:00pm.

MINIMUM SPEND FOR EXCLUSIVE APERITIF & LATE LUNCH

Season-dependent: starting from 15,000 CHF, exclusively for food and beverage consumption.

For this, the restaurant and terrace will be reserved for you on the event day from 11:00am to 10:00pm.

MINIMUM SPEND FOR EXCLUSIVE APERITIF & DINNER

Season-dependent: starting from 18,000 CHF, exclusively for food and beverage consumption.

For this, the restaurant and terrace will be reserved for you on the event day from 12:00pm to midnight.

We are happy to prepare a tailored offer for smaller groups.

Extension Hours & Afterparty with Bar & DJ

An extension until a maximum of 2:00am is possible.

Additional cost: 800 CHF per hour of extension after midnight, PLUS consumption.

We are happy to prepare an individual offer for you.

For an afterparty, we recommend moving your wedding group to Snowboat.

Where the celebration and dancing can continue "almost" endlessly.

